
Veronique Rega is domein-

coördinator-diensthoofd 

van de Universiteitsbiblio-

theek Antwerpen. Sinds 

2006 is ze lid van de redac-

tieraad van META en plaats-

vervangend lid van de sec-

tie WDI. Interesses zijn 

reizen, een theatervoorstel-

ling meepikken en de (poli-

tieke) actualiteit opvolgen. 

Hoe ben je in de bibliotheeksector beland? 
Na het behalen van mijn masterdiploma heb 
ik Informatie- en Bibliotheekwetenschappen 
gestudeerd aan de UAntwerpen en Overheids-
management en Bestuurskunde aan de 
KU Leuven. In 1996 kon ik aan de slag in de 
Provinciale Hogeschool Limburg (nu PXL) in 
Hasselt. Toen daar de functie van hoofdbiblio-
thecaris onverwachts vacant kwam, besloot ik 
mijn kans te wagen. Ik zag het vooral als een 
opportuniteit om in een leidinggevende func-
tie terecht te komen. Ik vind het belangrijk om 
het beleid en de strategie van een organisatie 
mee te kunnen bepalen. In 2005 solliciteerde ik 
voor een functie in de Universiteitsbibliotheek 
Antwerpen, waar ik nu domeincoördinator-
diensthoofd (of eenvoudigweg adjunct) ben. 

In hoeverre hebben je studies je voorbereid 
op je huidige job? 
Toen ik aan IBW begon in 1993 had ik niet met-
een de intentie om in de bibliotheeksector te 
gaan werken. Ik was op dat ogenblik bezig om 
andere wegen te bewandelen. Ik wilde vooral 
leren om ‘informatievaardig’ te zijn. In de mid-
delbare school en tijdens mijn masteropleiding 
werden we onvoldoende voorbereid op nieuwe 
technologieën en de veelheid aan informatie 
die op ons afkwam. Ik voelde dat een goede 
kennis en beheersing ervan onontbeerlijk zou-
den zijn voor mijn verdere loopbaan. Achteraf 
bekeken hebben mijn studies me goed voor-
bereid op een leidinggevende functie in de 
bibliotheek, maar ze zouden ook voor functies 
in andere sectoren hun nut bewezen hebben.

Hoe lang ben je al actief binnen de VVBAD? En 
wat was je motivatie om lid te worden? 
Ik ben lid sinds 2006. In dat jaar ben ik ook lid 
geworden van de redactieraad. Ideeën uitwis-
selen, kopijen doornemen, maar vooral in team 
werken om een kwaliteitsvol blad aan te bieden, 
waren de belangrijkste redenen om redactielid 
te worden.

Op welke vlakken ben je nu actief?
Het dagdagelijks beheer van de campus-
bibliotheken maakt dat je met hele diverse 
problemen geconfronteerd wordt. Dat maakt 

het werk voor mij boeiend. De komende jaren 
zal de focus blijven liggen op de digitale biblio-
theek en innoverende projecten. Ook de fysieke 
bibliotheeklocaties zullen gerenoveerd, uitge-
breid en verbouwd worden. Op termijn zullen 
er binnen de UAntwerpen drie goed uitgeruste 
campusbibliotheken overblijven en een leercen-
trum. 

Welk thema ligt je nauw aan het hart? 
De betaalbaarheid van de wetenschappelijke 
informatie is al jaren een heikel punt. De laat-
ste jaren fuseren steeds meer uitgeverijen van 
wetenschappelijke informatie, waardoor de 
markt langs aanbodzijde steeds kleiner wordt. 
Zal dit de prijzen verder de hoogte injagen, ter-
wijl wetenschappelijke instellingen wereldwijd 
het steeds moeilijker krijgen om de informatie 
te betalen? Of zullen de bestaande modellen 
grondig herzien worden? Voorts zullen weten-
schappelijke bibliotheken zich moeten beraden 
over hun rol in het beheer en de ontsluiting 
van research data en data in open access. Ook 
digital humanities is een hot topic binnen de 
geesteswetenschappen, maar bibliotheken zijn 
zoekende hoe ze hierin een ondersteunende 
rol kunnen spelen voor de onderzoekers. De 
komende jaren wachten er ons alvast nog heel 
wat uitdagingen. 

Wat haal je er voor jezelf uit?
Voor mij betekent het lidmaatschap van de 
VVBAD vooral dat je contacten hebt met men-
sen die in dezelfde sector werken, die je kun-
nen inspireren en met wie je van gedachten kan 
wisselen over gemeenschappelijke problemen 
en uitdagingen. 

Wat raad je jonge mensen aan die zich willen 
engageren in de vereniging? 
Ga het engagement aan. Een netwerk uitbou-
wen is belangrijk: de contacten werken ver-
frissend en inspirerend en kunnen leiden tot 
nieuwe opportuniteiten. 

“DE BETAAL-
BAARHEID 
VAN DE 
WETENSCHAP-
PELIJKE 
INFORMATIE IS 
AL JAREN EEN 
HEIKEL PUNT.”

META 2015 | 3 | 27

inZet

Veronique Rega:

“Ik vind het belangrijk om het beleid en 
de strategie van een organisatie mee te 
kunnen bepalen”




